



MEMORANDUM

To/A: Canoe Slalom Community
From/De: James Cartwright, Graham Barton, Margaret Langford
Date: July 24, 2018
Subject/Sujet: 2019 Canoe Slalom U23 and Junior Team Selections

The International Canoe Federation has recently cancelled the 2019 Junior and U23 Slalom World Championships that were to be held in Rio, Brazil next May. The ICF is working to find a replacement venue to host the event in Europe next summer.

We would like to confirm that the Slalom High Performance Committee has to postpone the team selections that were previously planned to occur at the Kananaskis River because of the ICF's announcement. The 2019 Junior and U23 Team Selections will be held in the US in conjunction with the Senior Team Trials with the aim of selecting and assessing our teams at an international standard race course. In addition, I would like to add that any Junior and U23 athletes who meet the appropriate Junior and U23 Performance Standards (indicated in the table below) at the Kananaskis will not be required to meet the performance standards at the 2019 Team Selections. To be clear, all team rankings will be calculated exclusively at the 2019 Team Selections to be held next spring. All athletes aiming for selection to the 2019 Junior and U23 national team will need to compete and achieve an appropriate ranking at the 2019 Team Selections next spring. Currently, the first choice is to hold the team selections in Oklahoma, but more discussions are needed to finalize the dates and location.

The rationale for this change is due to the cancellation of the Rio World Championships and the opportunity to select all of the slalom teams at the same time at a World Class artificial whitewater venue with US competitors next spring. This will give our athletes and coaches an international standard race while also providing an opportunity to assess our performance against US competitors.

I would like to ask all coaches and Provincial offices to circulate this information throughout the slalom community.

Event	U23 National Team Performance Benchmark	Junior National Team Performance Benchmark
K1 Men	≤110.0 % of U23 Base Score	≤115.0 % of Junior Base Score
K1 Women	≤126.0 % of U23 Base Score	≤131.0 % of Junior Base Score
C1 Men	≤119.0 % of U23 Base Score	≤124.0 % of Junior Base Score
C1 Women	≤147.0 % of U23 Base Score	≤152.0 % of Junior Base Score
C2 Mixed	≤147.0 % of U23 Base Score	≤152.0 % of Junior Base Score

La Fédération Internationale de Canoë a annulé les Championnats du Monde juniors et M23 de slalom 2019 qui devaient avoir lieu à Rio, au Brésil, en mai prochain. L'ICF travaille pour trouver un lieu de remplacement pour accueillir l'événement en Europe l'été prochain.

À la suite de cette annulation, nous aimerons confirmer que le comité de haute performance de Slalom a décidé de retarder les sélections d'équipe qui devaient avoir lieu à la rivière Kananaskis. Les sélections des équipes juniors et M23 2019 auront lieu aux États-Unis en conjonction avec les essais de l'équipe senior dans le but de sélectionner et d'évaluer nos équipes sur un bassin de course de standard international. De plus, les athlètes juniors et M23 qui atteignent les référence de performance junior et M23 appropriées (indiquées dans le tableau ci-dessous) au Kananaskis ne seront pas tenus d'atteindre les référence de performance lors des sélections d'équipe de 2019. Pour être clair, les classements des équipes seront calculés exclusivement aux sélections des équipes de 2019 qui auront lieu au printemps prochain. Tous les athlètes qui visent la sélection de l'équipe nationale junior et des moins de 23 ans de 2019 devront participer aux sélections de l'équipe 2019 au printemps prochain. Actuellement, le premier choix consiste à organiser les sélections d'équipe en Oklahoma, mais d'autres discussions sont nécessaires pour finaliser les dates et l'emplacement.

La raison de ce changement est due à l'annulation des Championnats du monde de Rio et à la possibilité de sélectionner toutes nos équipes en même temps dans un bassin en eaux vives artificielles de standard internationale avec des concurrents américains au printemps prochain. Cela donnera à nos athlètes et entraîneurs une course standard internationale et donnera l'occasion d'évaluer notre performance par rapport aux compétiteurs américains.

J'aimerais demander à tous les entraîneurs et aux bureaux provinciaux de faire circuler cette information dans votre communauté de slalom.

Épreuve	Référence de performance de l'équipe nationale M23	Référence de performance de l'équipe nationale junior
K1 masculin	≤110,0 % de la note de base M23	≤115,0 % de la note de base junior
K1 féminin	≤126,0 % de la note de base M23	≤131,0 % de la note de base junior
C1 masculin	≤119,0 % de la note de base M23	≤124,0 % de la note de base junior
C1 féminin	≤147,0 % de la note de base M23	≤152,0 % de la note de base junior
C2 Mixte	≤147,0 % de la note de base M23	≤152,0 % de la note de base junior